

GOALS & GUARDRAILS

កន្លែងដែលយើងនៅ

ខណៈពេលដែលក្រសួងអប់រំនៃទីក្រុងហ្សឺណែវដែលហ្សឺណែវកំពុងសម្រេចបានក្នុងផ្នែកដូចជា ការបង្កើនចំនួនសាលាដែលបង្រៀនបានល្អ កាត់បន្ថយចំនួនសាលាដែលខ្សោយ និង បង្កើនអត្រានៃការបញ្ចប់ការសិក្សារយៈពេល ៤ ឆ្នាំ នៅមានកិច្ចការជាច្រើនទៀតដែលត្រូវសម្រេច។ សិស្សានុសិស្សនៃទីក្រុងហ្សឺណែវដែលហ្សឺណែវ នៅតែមានការលំបាកក្នុងការសិក្សា និង រៀនខ្សោយ បើប្រៀបធៀបទៅនឹងសិស្សានុសិស្សនៅទីក្រុងដទៃទៀត។ គណៈកម្មការចង់ផ្លាស់ប្តូរចំណុចទាំងនេះ ហើយផ្តោតការយកចិត្តទុកដាក់លើការបង្កើនសមិទ្ធផលរបស់សិស្ស និង ធ្វើយ៉ាងណាផ្តល់លទ្ធភាពឱ្យសិស្សានុសិស្ស មានការលូតលាស់ ជោគជ័យ និង នាំមុខនៅក្នុងសង្គមនៃពិភពលោក។

កន្លែងដែលយើងចង់ទៅ

គណៈកម្មការជឿជាក់ថា ការអប់រំត្រូវតែមានសមភាព ជាពិសេសនៅក្នុងទីក្រុងមួយដែលអត្រានៃភាពក្រីក្រខ្ពស់ និង នៅក្នុងក្រសួងអប់រំដែលភាគច្រើនជាសិស្សជនជាតិភាគតិច ហើយភាគច្រើនមានតម្រូវការពិសេស។ សមភាពក្នុងការអប់រំមានន័យថា ផ្តល់ឱ្យសិស្សម្នាក់ៗនូវអ្វីដែលពួកគេត្រូវការដើម្បីឈានដល់សក្តានុពលពេញលេញរបស់ពួកគេ។

ដើម្បីសម្រេចបាននូវគោលដៅនេះ គណៈកម្មការនឹងផ្តោតលើអាទិភាពរបស់ខ្លួន ទៅលើការរៀនសូត្ររបស់សិស្ស និង ធ្វើយ៉ាងណាឱ្យក្មេងទាំងអស់មានជំនួយដែលពួកគេត្រូវការ ដើម្បីមានការរីកចម្រើន ដោយ៖

- កំណត់គោលដៅជោគជ័យរបស់សិស្សជាក់លាក់សម្រាប់រយៈពេលវែង។
- កំណត់ «ការទ្រទ្រង់» ដែលមិនទាក់ទងនឹងការសិក្សា - ស្ថានភាពចាំបាច់ដើម្បីឱ្យសិស្សសម្រេចបាន។
- ឱ្យ ក្រសួង និង ខ្លួនយើង ទទួលខុសត្រូវចំពោះ ការឈានដល់ គោលដៅ និង ការទ្រទ្រង់ របស់យើង។



ជំហានបន្ទាប់របស់យើង

គណៈកម្មការបានណែនាំអំពី គោលដៅ និង ការទ្រទ្រង់ ទាំងនេះនៅខែមិថុនា ឆ្នាំ ២០២០ ហើយមានគម្រោងនឹងជម្រាបជូនព័ត៌មានបន្ថែមដល់ សាលា សហគមន៍ របស់យើងនៅសិរទរដូវ តាមរយៈអង្គប្រជុំតាមអ៊ិនធឺណិត ប្រព័ន្ធព័ត៌មានសង្គម លិខិត ទំព័រវីបសៃ របស់យើង និង នៅក្នុងអង្គប្រជុំរបស់យើង ដែលយើងទន្ទឹងរង់ចាំមិតិយោបល់ និង សំណួរ របស់សហគមន៍។ គណៈកម្មការមានគម្រោងនឹងបោះឆ្នោតការអនុម័តអំពី គោលដៅ និង ការទ្រទ្រង់ ថ្មីរបស់ខ្លួន នៅក្នុងអង្គប្រជុំនៅក្នុងខែធ្នូ ហើយរង់ចាំឱ្យក្រសួងអនុវត្ត ចាប់ផ្តើមនៅខែមករា ឆ្នាំ ២០២១ ។

គណៈកម្មការស្នើសុំឱ្យគ្រប់គ្នានៅក្នុងសហគមន៍សាលារបស់យើងសហការគ្នាដើម្បីគាំទ្រដល់កិច្ចការដ៏សំខាន់នេះ។

គោលដៅរបស់យើង

គោលដៅដែលបានរៀបរាប់ខាងក្រោមនេះ គឺជាគោលដៅយើងត្រូវសម្រេច ដើម្បីធានាថាសិស្សានុសិស្សទទួលបាន មធ្យោបាយសិក្សា និង ចំណេះដឹង ចាំបាច់ ដើម្បីទទួលបានជោគជ័យនៅក្នុងពិភពលោកនាសតវត្សទី ២១ នេះ។



ការអាន

ចក្ខុវិស័យ៖ សិស្សគ្រប់គ្នាអានបាន ស្មើ ឬ ខ្ពស់ជាង កម្រិតថ្នាក់។

ការពិពណ៌នា៖ ការអានគឺជាចំណេះដឹងមូលដ្ឋានមួយ សម្រាប់ជោគជ័យនៅសាលា មហាវិទ្យាល័យ កន្លែងធ្វើការ និង នៅក្នុងជីវិតរស់នៅ។



គណិតវិទ្យា

ចក្ខុវិស័យ៖ សិស្សគ្រប់គ្នារៀនបាន ស្មើ ឬ ខ្ពស់ជាង កម្រិតថ្នាក់ ផ្នែកគណិតវិទ្យា។

ការពិពណ៌នា៖ សិស្សានុសិស្សត្រូវការមូលដ្ឋានគ្រឹះនៃគណិតវិទ្យាដ៏រឹងមាំ ដើម្បីអាចរៀនបានកម្រិតខ្ពស់ ទាំងនៅ អនុវិទ្យាល័យ និង វិទ្យាល័យ និង ដើម្បីទទួលបានជោគជ័យនៅក្នុងអាជីពផ្សេងៗ។



មហាវិទ្យាល័យ និង អាជីព

ចក្ខុវិស័យ៖ សិស្សគ្រប់គ្នាប្រឡងចេញ ដោយបានត្រៀមខ្លួនជាស្រេចសម្រាប់ មហាវិទ្យាល័យ និង អាជីព។

ការពិពណ៌នា៖ សិស្សគ្រប់គ្នាត្រូវការចំណេះដឹងចាំបាច់ផ្នែក វិជ្ជាទូទៅ និង ឱកាសនៃបទពិសោធន៍ដែលអាចត្រៀមពួកគេឱ្យទទួលបានជោគជ័យក្រោយមធ្យមសិក្សា។

ការទ្រទ្រង់របស់យើង

ការសម្រេចបានរបស់សិស្សមិនអាចកើតឡើងបានដោយគ្មានការផ្តល់នូវអ្វីៗដែលពួកគេត្រូវការនោះឡើយ។

ការទ្រទ្រង់ដូចតទៅនេះ គឺជាលក្ខខណ្ឌដែលមិនអាចប្រកែកបាន ដែលត្រូវតែមាននៅក្នុងសាលារៀន ដើម្បីសម្រេចបានដល់គោលដៅរបស់យើង៖

គ្រប់សាលាទាំងអស់ ជាកន្លែងដែលមានសុវត្ថិភាព ទទួលស្វាគមន៍ និង ផ្តល់ការគាំទ្រ

គឺជាកន្លែងដែល សិស្សានុសិស្ស បុគ្គលិក និង សហគមន៍ របស់យើងចង់ ទៅ និង សិក្សា ជារៀងរាល់ថ្ងៃ។ **នេះមានន័យថា សាលារបស់យើងនឹងមាន៖**

- បរិយាកាសប្រកបដោយ សុវត្ថិភាព និង អនាម័យ និង
- ជាកន្លែងដែលមានបរិយាកាសបញ្ចូលគ្នា ដែលផ្តល់ឱ្យសិស្សានុសិស្សនូវសង្គមដ៏រឹងមាំ ផ្តល់ជំនួយផ្នែក សុខភាពផ្លូវចិត្ត និង សុខភាពខួរក្បាល។

សិស្សគ្រប់គ្នា នឹងទទួលបានការអប់រំអំពីចំណេះដឹងទូទៅ ជាមួយនឹងឱកាសកម្មវិធីសហការគ្នា រួមទាំង សិល្បៈ និង កីឡា ដែលត្រូវបានគេបញ្ចូលទៅក្នុងបទពិសោធន៍របស់សាលា **ឪពុកម្តាយ និង អាណាព្យាបាល គ្រប់រូបនឹងត្រូវបានគេ ស្វាគមន៍ និង លើកទឹកចិត្ត** ឱ្យសហការជាដៃគូនៅក្នុងសហគមន៍សាលារបស់កូនៗពួកគាត់។

ក្រសួងអប់រំនឹងធ្វើការដើម្បីលប់បំបាត់ការប្រកាន់ពូជសាសន៍ ដែលរារាំងដល់សមិទ្ធផលនៃការសិក្សារបស់សិស្ស។



ដើម្បីជ្រាបពីតិរច្ឆានបន្ថែមអំពី គោលដៅ និង ការទ្រទ្រង់ សូមចូលមើលប៊ូប៊ែរ៖

philasd.org/schoolboard/goals-guardrails